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Tisztelt Képviselő Úr! 
 
Sajnálattal vettem tudomásul, hogy újból a sajtóból kellett megtudnom az építendő 
gödöllői uszoda beruházásának jelenlegi helyzetét. Annak ellenére, hogy az Önnek 
2014. július 31-én írt levelemben tájékoztatást kértem az országgyűlési választások előtt 
"hirtelen" bejelentett építkezés állásáról, egyben újból felajánlottam a város szakmai 
csapatának segítségét. Erre a levelemre a mai napig választ nem kaptam. 
Megválasztása után tartott egyeztetésünkön jövőbeni bizalomról és együttműködésről 
beszélt, így ezek után értetlenül szemlélem, hogy továbbra sem tartja fontosnak a város 
jelenlétét egy ilyen volumenű állami beruházás megvalósításának folyamatában. 
 
Tisztelt Képviselő Úr! Sajnálom, hogy a Magyar Kormány nagyszerű és örömteli 
döntésével kapcsolatos lépései ellentétesek a korábban kinyilvánított együttműködési 
szándékával. Újfent kérem Képviselő urat, tekintse partnernek Gödöllő városát a 
beruházással kapcsolatban, és ne csak szóban, hanem tetteiben is nyilvánítsa ki 
együttműködési szándékát! Továbbra is felajánlok minden segítséget annak érdekében, 
hogy minél jobb és hatékonyabb szakmai munka eredményeként készüljön el a gödöllői 
városi uszoda. 
 
Gödöllő, 2014. október 9. 
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